
UU møde 23. maj 2023 kl. 17.00-21.00  

 

 

 

Referat 

Deltagere:  

Ole 
Thøger 
Anja W 
Lisbeth 
Karina K 
Maria 
 
 
 



Gæster: Lis + Irene – Lykkeliga 
Lykkeliga vil gerne have besøg af spillere til at give modstand. Enkelte spillere fra Lykkeliga kunne godt tænke 
sig at træne lidt med nogle af de andre TMS hold. Der sendes et par U11/13 piger til træning til en start 
Vil gerne afholde et stævne – 1 hal – en lørdag. Dato aftales efter sommerferien når turneringsplanen for 
herrer/damer ligger fast.  
Lave plads til en Lykkeliga træningskamp til næste kampdag.  
Positivt at vi får arbejdet med at synliggøre og integrere Lykkeliga i foreningen. 
 
Årshjul - maj: 
1. managermøde er afholdt i april – online – der var stor tilslutning, og tilbagemeldingerne var gode. 
 

Rekrutteringsfolder – fokus på flere spillere til U9P. Der skal laves opslag/video for at få flere til at komme 
til håndbold. Karina, Lisbeth og Heegaard tager fat i handlingsplan.  

Forældremøder – er godt i gang på årgangene.  

Sæsonevaluering inkl. stævner:  Sæsonen er generelt forløbet fint. Opstartsstævne i Næstved – har været 
fint for dem der har deltaget i det. Lundaspelen – er et stort stævne, hvor vi er spredt for alle vinde, men 
det er gode kampe og spillerne synes godt om det. Vejle/Kerteminde er gode stævner hvor det sociale 
vægter højt. Fremadrettet skal vi arbejde mere med at definere og synliggøre mål for sæsonen. 

Beslutning om næste sæsons stævner. Opstart (Næstved Cup). Vi giver Lundaspelen en chance mere, og 
sørger for at afholde infomøde for alle trænerne inden afgang. Påskestævne bliver igen Vejle/Kerteminde.  

Statusmøde Select/SM – kommunikation går via SM. Forventningen er at spillertøjet er klar til 
niveaustævnerne.  

Opstartsstævner – invitationer – Næstved Cup er udbudt – pt ingen hold tilmeldt endnu. 

Børneattester – er i gang med at blive indhentet.  

Tilmelding strandhåndbold – foregår via Henrik Sundahl (kontoret orienteres). 

Tilmelding græshåndbold – holdene tilmelder selv (kontoret orienteres). 

 
 

• Evaluering afslutning – det forløb generelt rigtig godt. Tidsplan blev overholdt og der var god stemning. 
Det er svært med maden, når der er så mange. 
 

• Opfølgning på samarbejde mellem A/S og Foreningen.  
Der var møde i januar - Der arbejdes stadig i ad-hoc grupper ift. at få etableret sportsklasser på 
Campus. Referat fra nytårskuren vedhæftes.  
Forslag om fællesspisninger for at få noget socialt årgangene i mellem. 
Der skal udarbejdes en fælles vision, som vi kan arbejde efter. 
 

• Flere medlemmer til UU 
Der mangler pt. 3-4 medlemmer til UU. Formanden er på valg i år. Ønske om at der er en anden der 
tager formandsposten. Der er kommet nogle navne på bordet – der tages fat i de respektive personer. 
 
 
 



• Kommunikation: Velkomstfolder (tms-ungdom.dk) (Punktet MEDLEMSKAB) 

Vigtige beskeder sendes altid som mail. Aldersgrænser skal respekteres. U13 spillere skal ikke 
kommunikere via snapchat/Facebook osv. Lukkede Facebook-forældregrupper til korte beskeder – der 
skal tages højde for hvis der er forældre, der ikke er på Facebook. Tages op på kommende 
træner/manager møde.  

• Deltagelse på opstartsmøder.  

UU deltager i alle opstartsmøder, som de er bekendt med.  

U9D+P, U17D mangler at melde ind med datoer.  

 

• Årgangsopgaver  

U5-7 til U11 – indløb. 

U13 – Ringsted Messen hvert 2. år – lige år.  

U15 – ”Alt på det rene”-kastet – her deles omsætningen mellem forening og holdkasse. 

U17P/D – feje til hjemmekampe hhv. dame- og herrekampe. 

U19P – Crew opgaver til hjemmekampe. 

Forventet at videooptagelse udgår ellers skiftes U15/U17P/D til det (hhv. dame- og herrekampe) 

 

• Sponsorer – logoer på spillertøj - Opstartsplan 2023-24.xlsx 

Der skal ikke trykkes Sportmaster logo på spillertøjet.  

 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole – julebanko, Ny type skrabelodder: https://stoetforeningen.dk/lotteri/bamselotteriet-

2023 salgsperioden er kort ift. at starte op efter sommerferien, undersøge om der er andre 
organisationer hvor der kan sælges i oktober – Ole tjekker op.  

- Anja W – der arbejdes videre med idrætsklasser.  
- Lisbeth – styrkefordelings møde - OK.  
- Thøger 
- Karina 
- Maria – Sparekassen Sjælland på Håndboldskolen for at overrække donation. Tidspunkt 

aftales – Maria.  Døm-selv dommere næste sæson - Lisbeth tager fat i Rødby om Fritz/Joel er 
interesseret i koordinator rollen. Lisbeth tager også fat i DGI ift. Ungtræner kursus   

                         
Næste møde 14/6 kl. 17.00-21.00 i VIP’en  

https://tms-ungdom.dk/velkomstfolder
https://1drv.ms/x/s!AjSw5mAyAk9lpyGl4MIgdrjywyk2?e=td5I1t
https://stoetforeningen.dk/lotteri/bamselotteriet-2023
https://stoetforeningen.dk/lotteri/bamselotteriet-2023


 
 

Nytårskur den 11. januar 2022, for TMS A/S og TMS-forening. 

 

Ole Andersen indledte med en gennemgang af kort agenda og herefter fulgte en kort 

præsentation. 

Der var bred enighed om ønsket i forhold til at skabe et fælles stærkt fundament i TMS 

omkring udvikling og talentarbejde.  

I opsummeringen her deles temaerne op i forhold til det sociale fællesskab/initiativer i 

klubben og de sportslige ambitioner, som på mange områder også er hinandens 

forudsætninger. 

 

I forhold til udviklingen af fællesskabet i klubben som helhed, blev der fremlagt nogle mulige 

initiativer: 

• Flere fælles aktiviteter på tværs af hold 

• Fællesspisning en gang om måneden for alle  

• Storskærmsarrangementer (landskampe, CL kampe eller andet) 

• Ønske om at U17, U19 bliver en større del af det grønne hjørne, kan vi skabe plads til 

dem samlet, samt give deres praktiske opgaver til andre frivillige. 

• Bedsteforældre som mulige nye frivillige, så der er flere til at løfte de opgaver der 

løses samlet set, så alle har overskud og lyst til at være med uden at blive 

overbebyrdet. 

• Herrespillere og damespillere som gæstetrænere, Sebastian og Dennis tilbød at stå 

for kontakt og koordinering. 

• Søgning af fonde til fælles aktiviteter. 

 

I forhold til den sportslige strategiske udvikling af klubben, blev følgende drøftet: 

• En fælles vision, ”grøn tråd”, hvor TMS A/S og forening laver noget samlet og får 

afstemt forventninger. Hvad skal de enkelte årgange arbejde med. 

• Et bedre samarbejde og dialog med HIS og SØS i forhold til spillere, årgange og træning. 

• Pladsspecifik træning, gerne på ledige lørdage, gæstetrænere fra TMS A/S. 

• Fastholde og udvikle den nuværende strategi i forhold til spillere der er afsted på 

efterskole (Krøis og Alnor har opgaven lige nu). 



 
 

• Bedre udnyttelse af haltider, eventuelt flere årgange i hallen samtidig for optimering 

og udnyttelse, med henblik på at de ældste årgange måske kan få en træning mere om 

ugen. 

 

Nedenstående temaer drøftedes og vi aftalte at der nedsættes en arbejdsgruppe. Ian fra TMS 

A/S sørger for at udpege medlemmer til arbejdsgruppen for TMS A/S og Ole gør det samme 

for TMS-forening.  

Arbejdsgruppen har til opgave at arbejde med nedenstående og gerne konkretisere hvilke 

handlinger det kræver og fra hvem. 

 

• Fælles ønsker om en større professionalisering i forhold til særligt fysisk træning og på 

sigt mental træning/vejledning. 

• Ansættelse af en fuldtidsansat (ikke klar opgavebeskrivelse), men muligt i fællesskab 

TMS A/S og TMS-forening. 

• Idrætsklasse/eliteklasse forankret i Ringsted Kommune, kontakt til borgmester, 

udvalgsformand for fritid og undervisning og skolechef. 

•  Fælles projekt: Morgentræning i TMS/IKA regi. 

• Genpromovere IKA i forhold til de gode fortællinger, kan hele hold komme med deres 

træner? Der er en sammenhæng mellem cheftræners indstilling til IKA og de spillere 

der kommer. 

• Kan IKA som”bopæl” tænkes ind i forhold til flere spillere udefra, udeboende SU støtte. 

• Generelt en god snak omkring det at investere økonomisk i vores fælles klub, så vi 

bedre kan matche lignende tilbud andre steder fra, holde på vores ”egne” og på sigt få 

udbytte af investeringen i form af spillere fra egne rækker på herre/dameholdet. 

 

 

 


